The Gulf English School

Telephone: +974 4457 8777 Fax:+974 4486 1256

Email: info@gulfenglishschool.com Website: www.gulfenglishschool.com

Postal Adress: PO Box - 2440

Doha, Qatar



مدرسة الخليج الإنجليزي

فاكس: ٩٧٤ ٤٤٨٦ ١٢٥٦+ info@gulfenglishschool.com:البريد الالكتروني www.gulfenglishschool.com:الموقع الالكثروني عنوان البريد: ص.ب - ٢٤٤٠ الدوحة، قطر

| Accounts Department Declaration Child's Full Name: | | | |
|---|--|--|------------|
| | | | |
| Name: الإسم | Year Group انسنة | Class | الشعبة |
| | | | |
| I, the parent/guardian of the above mentioned studer (s) certify that I am responsible for the prompt paymer of all school dues concerning my child/ren as per the school fees policy. Re-registration fees are non-refundable after 13 Miz 2021. If a student is absent for (7) consecutive days at the beginning of the first term, he/she will lose their seat the school. School fees are non-refundable. School fees are non-refundable. Full term tuition fees will be charged regardless of whe a child is admitted within the term. To reserve a place for a student for a full term whill student is away, half of the term's fees will be charged. Additional Support services are provided based of school's judgment at an extra fee. IGCSE and AS-level exams fees are not included with school fees. Exams fees should be fully paid within 1 days of invoice, otherwise an extra fee will occur. Parents are responsible for paying school fees. School shall refund parents once vouchers payments are made to school. Book fees include stationary fees and lab feed Textbooks are loaned to students and should be returned to school at the end of the academic year good condition. Book fees are non-refundable. Parents are responsible for providing the school with the education vouchers at the beginning of every term | عدرسة المتقق عليها. عبد تاريخ 13 مايو 2021 عبر من بداية الفصل الدراسي الأول دون ه ولا ترد الرسوم. عبد الله السحاب الطالب من المدرسة خلال عبد الكامل بغض النظر عن تاريخ التحاق عبد المسب ما لفضل الدراسي. المه حسب حاجة الطالب برسوم إضافية. الم من تاريخ الإستحقاق منعاً للغرامات عبد المدرسة عند الإستحقاق وترد الكوبونات التعليمية. المورسية المدرسة في نهاية العام عند بداية كل فصل الدراسية عند بداية كل فصل العراسية عند بداية كل فصل الدراسية عند بداية كل فصل العربونات التعليمية عند بداية كل فصل المدرسة التعليمية عند بداية كل فصل | المتعلقة بأبنائي حسب سياسات الم رسوم إعادة التسجيل غير مستردة في حالة عدم الدوام لمدة (7) أياء إخطار المدرسة يفقد الطالب مقعد الفصل الدراسي. الفصل الدراسي تدفع مصاريف الفصل الدراسي في حالة طلب حجز مقعد لفصل دو فإنه يتعين دفع نصف مصاريف الوقر المدرسة خدمات دعم إضافي الرسوم في مدة لا تزيد عن 10 ألمبالغ عند إسترداد المدرسة لقيما المدرسة للطلاب، وتسترد المدرسة لقيما المدرسة للطلاب، وتسترد المدرسة الكتب رسوم المصالمدرسة الطلاب، وتسترد المدرسة عيما الكتب رسوم المحالمدرسة الطلاب، وتسترد المدرسة | • |
| Signature: | | | التوقيع: |
| Date: | | | التاريخ: . |

